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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 9/2019 

Datum konání: 12. 12. 2019 

Místo konání: Městský úřad Kyjov, malá zasedací místnost  

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:   Mgr. Markéta Pírková, Ing. Lukáš Lattenberg 

   

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.30 – 17.30 hod. 

 

Program jednání: 

1. Kontrola úkolů 

2. Projednání možností využití dotace na výsadbu stromů 

3. Kácení dřevin 

4. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Kontrola úkolů 

 

 Platanové stromořadí na ul. Komenského 

TS Kyjov provedou likvidaci ochranných obezdívek kořenových balů platanů na ul. 

Komenského, které jsou v havarijním stavu,  v termínu do 31. 3. 2020.   

 

 Ekologická likvidace plevele 

Stroj (ručně vedený zářič ADLER Heater 750) pro ekologickou likvidaci plevele byl dne 

2.12.2019 dodán. Při dodání bylo dodavatelem provedeno proškolení obsluhy. Stroj je 

uskladněn na TS Kyjov.  

 

 Vodičkova louka 

K vyhloubení sondy ke zjištění stavu podzemní vody vzhledem k terénním podmínkám 

prozatím nedošlo. Ve spolupráci s TS bude posouzena možnost vykopat sondu ručně. Odbor 

majetku projedná s vlastníkem pozemku možnost odkupu části pozemku za účelem zřízení 

mokřadu.  
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 VKP „V Podsedkách“ 

Smlouva o dílo na provedení údržbových prací (seč trávy, vysekání náletových dřevin) byla 

uzavřena s p. Šimonem Böhmem. Předání díla se uskuteční dne 17. 12. 2019.  

 

 Obnova cest – Ostrovánky 

Mgr. Pírková přípraví materiály k dané problematice do lednové rady města. 

 

 Společné jednání komisí životního prostředí 

Dne 21. 11. 2019 se ve Veselí nad Moravou uskutečnilo společné jednání zástupců KŽP 

z Kyjova, Veselí nad Moravou, Hodonína, Břeclavi, Velké nad Veličkou a Dolní Němčí. 

Informaci o jednání podali Ing. Berka, RNDr. Ambrozek a Mgr. Pírková. Bylo dohodnuto, že 

společné jednání zástupců komisí bude probíhat každoročně, příští jednání proběhne 

v Hodoníně.   

 

 Úprkova louka 

Ing. Lattenberg informoval komisi, že travní směs vhodná k výsevu bude nachystána v lednu 

2020. Dále bude dořešena technologie výsevu, přípravy pozemku a následné údržby. Komise 

se dohodla, že vhodná stanoviště k výsevu jsou: 

a) travnatá plocha na ul. Úprkova (rozloha cca 450 m2) 

b) část pozemku v severní části parku u kaple Sv. Martina (rozloha cca 470 m2).  

 

 Lokalita Za Humny  

Mgr. Pírková informovala komisi o jednání s majetkovým odborem kraje (vlastníkem 

pozemku), který nemá námitek k provedení navrhovaných úprav. V této záležitosti lze nadále 

jednat s ředitelem ZŠ a MŠ Za Humny. Bylo dohodnuto, že před příští komisí proběhne 

obhlídka lokality za účelem stanovení dalšího postupu. Na obhlídku bude přizván i ředitel 

školy a TS Kyjov. Vzhledem k tomu, že kraj na případné úpravy lokality finanční prostředky 

neposkytne, bude nutné zjistit vhodné dotační tituly na provedení úprav.   

 

 Obnovení značení NS 

Mgr. Veverková uvedla, že klubem turistů bude v lednu, po terénní obchůzce, předložena 

finanční nabídka na obnovení značení NS. 

 

 Memorandum s Povodím Moravy 

Informaci podal Ing. Berka, záležitost bude projednána na radě města.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Mgr. Veverková informovala komisi o jednání s Mgr. Pucharovou (ZUŠ Kyjov), kdy bylo 

dohodnuto, že polep těchto objektů ve spolupráci se  ZUŠ Kyjov proběhne v jarním období.  

 

 Stav cesty – ul. Kostelecká 

Byla provedena obhlídka vedením města, cesta bude upravena TS Kyjov. 

 

 Kaštany – Rákosníčkovo hřiště 

TS Kyjov zajistí provedení bezpečnostních vazeb do 30. 4. 2020. 
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 Přístupová cesta na Boršovské louky 

Úprava přístupové cesty bude provedena po dohodě mezi Mgr. Veverkovou a TS Kyjov. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

ČSOP Kyjov podá v této věci žádost na město do konce února 2020. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Odbor majetku zjistí možnosti a podmínky exkurze do firmy LIKO-S, a. s., Slavkov u Brna, 

která se zabývá mj. i výstavbou zelených střech a nakládáním s odpadními vodami v 

intravilánu měst. Exkurze by se uskutečnila v měsíci dubnu 2020. 

 

Zjištěné informace: Exkurze pro veřejnost se ve firmě LIKO-S konají zpravidla ve středu a 

v pátek odpoledne. Je možné domluvit se i na větším počtu účastníků, než je 15 osob (to 

uvádějí jako strop na webu). Kontaktní osobou pro exkurze je Ing. Rostislav Dvořák, tel. 

607 028 522, rostislav.dvorak@liko-s.cz. 

 

 

2. Projednání možností využití dotace na výsadbu stromů 

V této záležitosti bylo rozhodnuto, že město požádá do konce měsíce ledna 2020 o dotaci na 

výsadbu stromů v parčíku mezi ulicemi Koliba a K. Čapka. Žádost o dotaci bude zpracována 

ve spolupráci s Ing. Lattenbergem. 

 

 

3. Kácení dřevin 

 

Komise byla seznámena s následujícími podněty ke kácení dřevin: 

 

a) Bohuslavice – borovice, smrk 

b) U Vodojemu – jerlín 

c) Za Humny – ořešák 

d) Za Stadionem – jedle, smrk, douglaska 

e) Vrchlického – rekonstrukce místní komunikace (21 stromů) 

 

Komise nemá námitek proti kácení borovice v Bohuslavicích, jedle na sídlišti Za Stadionem a 

stromů na ul. Vrchlického. V ostatních případech budou stromy posouzeny Ing. 

Lattenbergem. 

 

 

4. Různé 

 

Ing. Berka 

 Problematika odpadového hospodářství – na únorovou komisi připraví odbor majetku 

bližší informace o hospodaření s odpady ve městě.  

 Cesta do Chrastí byla ve spodní části rozorána – nutno projednat s uživatelem pozemku 

ponechání pruhu u stávajícího remízku pro průchod. 
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 Problematika letní očisty města – požadavek na TS Kyjov na předložení harmonogramu 

letní očisty. 

 Problematika nadměrného výskytu holubů ve městě. 

 

 

Mgr. Veverková 

 Problematika aplikace jedů v krajině. 

 Stav lipového stromořadí na ul. Palackého – nutnost nového posouzení stromů. 

 Výsadba stromů  na pozemcích města ve volné krajině – Mgr. Pírková upozornila na to, že 

pokud se jedná o pozemky, které jsou součástí ZPF, jsou v pachtu a je třeba dodržet 

podmínky pachtovních smluv. 

 Údržba cest VKP V Podsedkách – vhodné provést v zimním období.  

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: ---------  

 

Úkoly pro členy komise:  -------- 

 

Termín dalšího jednání:   

23. 1. 2020 

14:30 hod. – obhlídka lokality Za Humny (pro  zájemce)  

15:30 hod. – pokračování jednání komise na MÚ  

 

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Berka Pavel 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 


